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Zápis ze schůze obecního zastupitelstva, která se konala dne 20.4.2011 
v Obecním domě. 
 
 
Přítomni:    Magdalena Majerová, Pavel Boháček, Martin Šťastný, Tomáš Langer, ing. Oldřich Pulda – 100 % účast.  
  

    Schůzi zahájil v 19,00 starosta obce ing.Oldřich Pulda. 
 
    Byl přečten a schválen zápis z minulé schůze obecního zastupitelstva. 
 

 
Prodej parcel v lokalit ě Topolová 
Pánové Pulda a Langer pověřeni jednáním o prodeji 11 parcel. Jednání proběhne mezi obcí, realitní kanceláří REMAX 
a panem Kramářem. 5.4.2011 byla podepsána dohoda o složení blokovacího depozita. (viz příloha) 
Usnesení č. 37 – pov ěření k jednání o prodeji parcel  – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 
Prodej parcel v lokalit ě Topolová 
Pánové Pulda a Langer pověřeni jednáním o odkoupení pozemku. Jednání proběhne mezi obcí, realitní kanceláří 
REMAX a panem Heřmanským, majitelem pozemků v lokalitě Topolová 
Usnesení č. 38 – pov ěření k jednání o odkoupení pozemk ů  – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 
Nevyhovující stav silnice p řes obec 
Bude objednán posudek stavu silnice u odborné firmy v hodnotě cca 50 000,- Kč 
Usnesení č. 39 – objednání posudku stavu silnice  – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 
Realizace ulice ve sm ěru východním od návsi a vícenáklady v ulici jižní o d návsi 
Bude proplacena rekonstrukce chodníků směrem východním od návsi v hodnotě díla 178 099,-Kč 
Náklady na úpravy vjezdů budou uhrazeny ve výši 61962,-Kč 
Za převoz a uklizení  zeminy bude proplaceno 33720,-Kč 
Usnesení č. 40 – uhrazení náklad ů na úpravy ulic a vjezd ů a náklady na p řevoz a uklizení zeminy– 
schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 
Rozpočtové výhledy na roky 2011, 2012, 2013 a 2014 (viz příloha) 
Rok 2011 – příjmy 7437900,-, výdaje 7367500,- Kč – (rozpočtový výhled upraven) 
Rok 2012 – příjmy 6222000,-, výdaje 3170000,- Kč 
Rok 2013 – příjmy 5722000,-, výdaje 3050000,- Kč 
Rok 2014 – příjmy 4761000,-, výdaje 2750000,- Kč 
Usnesení č. 41 – rozpo čtové výhledy na roky 2011, 2012, 2013, 2014  – schváleny všemi členy 
zastupitelstva. 
 
Rozpočtové opat ření č.1 
Starosta předkládá rozpočtové opatření č.1 (viz příloha) 
Usnesení č. 42 – rozp. opat ření č.1  – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 
Zajišt ění výb ěrového řízení 
Zajištěním výběrového řízení na zasíťování lokality Topolová pověřen pan Krejčí. Hodnota díla 36 000,-Kč 
Usnesení č. 43 – pov ěření pana Krej čího zajišt ěním výb ěrového řízení  – schváleno všemi členy 
zastupitelstva. 
 
Rozvody elektro – lokalita Topolová 
Obec schvaluje řešení ČEZ a schvaluje zřízení věcného břemena stavby vn, TS, knn na parcelách č.147/5 - 40 
Usnesení č. 44 – věcné b řemeno-stavba ČEZ  – schváleno všemi členy zastupitelstva. 
 



 
 
 
 
 
Obecní zastupitelstvo bere na v ědomí: 
 

1. Zastupitelstvo bere na vědomí usnesení č 36, které bylo schváleno na schůzi 23.3.2011 
2. Vyžádána nabídka na realizaci sirény pro případné vyhlášení poplachu v obci od firmy p.Drápaly 
3. Pánové Langer a Šťastný pověřeni úkolem analýzy stavby školky. 
4. V lokalitě Topolová probíhají stavební řízení – komunikace, vodovod a kanalizace, plynofikace a 

veřejné osvětlení 
5. Probíhá územní řízení na výstavbu chodníků k Pile a Na Květníku. Pan .Šťastný zajistí vyjádření 

p.Chloupka a Křemenáka. Pan Pulda zajistí úpravu dokumentace pro stavební řízení. 
6. Vyhlášky obce – pan Langer podává průběžně informace o stavu jejich aktualizace. 
7. 6.5.2011 bode proveden Kú. StČ kraje audit hospodaření obce. Účastí pověřena paní Majerová, 

případně p.Pulda. 
8. Starosta podal na KÚ dne 20.4.2011 vyhodnocení dotace na rekonstrukci Jižní ulice. 
9. Souhlasné stanovisko k odbahnění Záhumenního rybníka pro Rybářství Chlumec 
10. Zakoupení kamen do Obecního domu v hodnotě 12 278,- Kč 
11. Dotace na Smetanovy oslavy (5000,-) bude poskytnuta za podmínek převedení obecní cesty ve 

vlastnictví obce Jabkenice - Na Květníku, na obec Charvatce 
12. P.Brabec zajišťuje věcná břemena za uložení vodovodu a kanalizace 
13. Pan Langer prověří stav Hasičského záchranného družstva 
14. Proběhne jednání s Boleslavským deníkem. Téma – co nového v obci. Cílem je i propagace 

prodeje parcel 
15. Pro zajištění schůzí a úsporu tisku různých dokumentů bude zakoupen promítací přístroj v hodnotě 

cca 12000,- Kč 
16. Reklamace na dodavatele chodníků. Vjezd u pí.Knížkové upravit. Výměna cca 5 dlažebních kostek 

u p.Šimkové. Doplnění hlíny v travnatých plochách v jižní ulici. 
17. Nepořádek okolo hasičské zbrojnice. Na pokyn zastupitelů mládež uklidila. 
18. Sčítání lidu, pan Langer provede závěreční dokumenty. 
19. Pí.Majerová podá zprávu o stavu kroniky obce 
20. Úřední deska obce a elektronická úřední deska – pan Langer zodpovídá za vyvěšení dokumentů a 

jejich evidenci. 
21. Paní Barková dluží obce 5000,- Kč za přípojky VaK, bude počínaje květnem splácet po 1000,- Kč 
22. Paní Doškářové bude zaplacena brigáda na úklid obce v hodnotě 1000,-Kč. 
23. Probíhá jednání o odhlášení trvalého pobytu p.Bíma od Boubínů 

 
Schůze byla ukončena starostou obce ve 21,00hod. 

 
 
 
 
24.2.2011 
Ing. Oldřich Pulda     Ověřovatelé 
starosta 
 


